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Pánczél Károly

Kérdés

"Ön tudatosan sért törvényt, vagy ennyire nem ért az oktatásügy irányításához? =I. "
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és
kulturális miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Lezajlott az alapfokú művészeti iskoláknak a költségvetési törvényben előírt minősítése . Az
előminősítést a Szakmai Minősítő Testület és az Oktatási Hivatal végezte . Ön a korábbi, e
tárgyban feltett kérdéseimre (K/3393) - figyelmen kívül hagyva, hogy érdemi válaszra köteles
- kitérő feleleteket adott. Az ügyben megfogalmazódó kérdéseimet minderre tekintettel
külön-külön teszem fel

Tisztelt Miniszter Úr!

A minősítés nyomán 2008 szeptemberéig ön hány intézmény teljes megszűnésével számol?
Ez hány gyereket és hány pedagógust érint? Milyen módon érinti ez a különböző művészeti
ágakat?

Milyen változást tervez a 2008/2009-es tanévre nézve az alapfokú művészetoktatási
intézmények normatív támogatásában?

Kapnak-e a hátrányos helyzetű tanulók után a minősítésen meg nem felelt intézmények állami
támogatást? Ha nem, mi ennek a törvényi alap] a?

Tisztelettel várom válaszát .
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